
دیـدار هیئـت مـدیره فدراسـیون
صـنایع غذایـی بـا مـدیرکل اداره
نظـارت برمـواد غذایـی بـا تاکیـد
بـر رفـع موانـع تولیـد در صـنعت

غذا صورت گرفت

جلسه هیئت مدیره فدراسیون صنایع غذایی با حضور دکتر مفید مدیر کل
 معاونت غذایی کشورو مهندس کاکویی کارشناس اداره غذا  با هیئت
مدیره فدراسیون صنایع غذایی کشاورزی کشوربا حضور اقایان محسن
نقاشی . امیر ثابت پی . رسول قملاقی  و حسین  رحمانی  برگزارشد

 

به گزارش اگروفودنیوز به نقل از فدراسیون صنایع غذایی این جلسه
بمنظور رفع موانع تولید برگزار شد که هیئت مدیره فدراسیون موارد

مشروح ذیل را پیشنهاد کرد :

 

تشکیل کارگروه تخصصی درجهت ارتقای صنایع غذایی متشکل از سازمان
استاندارد . معاونت غذایی  و فدراسیون صنایع غذایی کشاورزی کشو ر
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رتبه بندی محصولات غذایی به گونه ای که محصولات درجه بندی گردد
واین مسئله باعث رقابت و نتیجه بهبود  کیفیت و رقابت سالم خواهد

شد

 

فدراسیون صنایع غذایی بعنوان همکار معاونت نظارت برمواد  غذا یی
در امور نظارتی  تعیین گردد

 

حل مشکل کارگاه های زیرزمینی خصوصا لبنیات سنتی که عامل تب مالت
در کشور شده است

 

حل موضوع صدور  مجوزهای لازم که خیلی طولانی میباشد و فدراسیون راه
حل های مناسبی در کارگروه مطرح خواهد نمودو لازم باشد با هزینه

فدراسیون از کشورهای  توسعه یافته الگو سازی گردد

 

ماشین الات صنایع غذایی ، دارای پروانه ساخت و تحت نظارت کارگروه 
مشترک قرار گیرند  

 

برابر بخشنامه اقای دکتر جهانگیری معاون اول محترم  دولت

در خصوص تشکلات ، نمایندگان  فدراسیون در کمیته های اداره نظارت
شرکت نموده  و اظهار نظر وتصمیم گیری نمایند

 

بازنگری قوانین قدیمی و بروز رسانی ان در جهت تسهیل کار واحد ها

 

با توجه به هجمه هایی که برعلیه محصولات صنایع غذایی داخلی
میباشد. کارشناسان و متخصصین  فدراسیون با حمایت معاونت غذا و



استاندارد در صداو سیما  فرصتهایی داشته  باشند که در جهت اگاهی
مردم و شناساندن  محصولات با کیفیت و بی کیفیت توضیح دهند 

 

دکتر وحید مفید ضمن مطلوب دانستن  این جلسه  و موافقت با ایجاد
کارگروه مشترک ابراز امیدواری کرد که موارد فوق را در برنامه های
کارگروه دنبال شود وی همچنین افزود : در جهت ارتقای صنایع غذایی
چندین سفر خارجی صورت گرفته  که بتوانیم اقدامات موثر ی ایجاد
نماییم، دکتر مفید افزود: غذا ی مردم شاید ۲۰ یا ۳۰ در صد ان در
کارخانجات تولید می شوند وباید در مورد مابقی آنهم که بصورت غیر
صنعتی میباشد برنامه ریزی مناسبی را بوجود آوریم و در بحث محصولات

کشاورزی و مصرف سموم  برنامه ریزی نماییم

 

در این دیدار مهندس نقاشی از اعضای هیئت مدیره این فدراسیون گفت
: فدراسیون صنایع غذایی کشاورزی کشور امیدوارست که نقش موثری را
در جهت ارتقای کیفیت و سهولت کار دست اندرکاران صنایع غذایی

کشاورزی کشور داشته باشد

 


